

## 2022年聯合書院新生輔導營 — 參加者備忘

地點: 香港中文大學校園

日期: 2022年8月30日(網上)

2022年8月31日至9月1日(共兩天日營)

營費: \$400 (將連學費一併繳交)

入營日期: 2022年8月31日(星期三)

集合時間及地點: 待定(有專人聯絡有關安排)

節目內容:

新生輔導營將會透過遊戲、各類型活動向新生介紹中文大學及聯合書院。新生亦能從中體驗校園生活的樂趣, 並認識一班聯合書院的同學。此外, 營會的刊物和活動亦會提供有關書院及學生會的資訊。

請帶備以下物品:

個人衛生用品	運動鞋
八達通	風樓(出入冷氣場所)
輕便衣物1-2套	少許乾糧
少量現金	防疫物資
手提電話及充電器	個人藥物

輔導營內將提供以下物品:

2 件營衣      1 個水樽      1個口罩套

1 個營袋      1 條冰巾

注意事項:

1. 請勿攜帶貴重物品, 如有損失, 本會概不負責。
2. 如在日營期間懸掛八號或以上颱風信號或黑色暴雨警告信號, 當天活動或會取消。書院新生輔導營籌委會將通知有關入營安排。
3. 如新生在截止報名後希望參加新生輔導營, 或有任何查詢, 均可聯絡以下同學:

籌委會主席	劉考碧同學	電話66092719	uc22ocamp@gmail.com
籌委會副主席	何迅同學	電話96962099	
籌委會副主席	余銘同學	電話52821934	
籌委會副主席	洪振凱同學	電話91461754	

# United College Orientation Camp 2022

Reminders for participants

Venue: CUHK Main Campus

Date: 30/08/2022 (Virtual)

31/08-01/09/2022 (Day-camp)

Camp fee: \$400 (should be submitted with tuition fee via CUSIS)

Check-in date: 31/08/2022

Meeting point/time: To be announced

Activities:

1. Introduce CUHK and United College to freshmen through games, tours and various events
2. Let freshmen meet friends from the same college and experience university life
3. Provide products and activities with information related to college and students' association

Please bring along:

1. Octopus card
2. Mobile phone and charger
3. Personal hygiene products/medicine
4. Small amount of cash
5. Small amount of solid food
6. Sneakers and jacket
7. Anti-epidemic items
8. 1-2 set(s) of casual clothes

The camp will provide the followings:

1. Two camp tees
2. One camp bag
3. One water bottle
4. One ice towel
5. One face mask cover

Matters needing attention:

1. Please mind your personal belongings and DO NOT bring any valuables. The organizing committee is not responsible for loss or damage.
2. If the local Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above or the Black Rainstorm Signal is issued during the day camp, the activities might be canceled. Latest arrangement will be announced by the organizing committee.
3. If you would like to sign up for the orientation camp after the deadline for registration, you may contact the following students via phone call, WhatsApp or email.

President of the OC	Jade Lau	+852 6609 2719	uc22ocamp@gmail.com
Vice-president of the OC	Marcus He	+852 9696 2099	
Vice-president of the OC	Dennis Yu	+852 5282 1934	
Vice-president of the OC	Andrew Hung	+852 9146 1754	

\*OC: The organizing committee of the United College Orientation Camp 2022